
Bp  Dec:  Maryja  potrzebna
naszemu narodowi
W  uroczystość  Najświętszej  Maryi  Panny  Królowej  Polski  bp
Ignacy  Dec  przewodniczył  Mszy  św.  i  wygłosił  homilię  w
diecezjalnym Sanktuarium Matki Bożej Fatimskiej w Polanicy-
Zdroju w pierwszą sobotę maja oraz uczestniczył w nabożeństwie
pierwszosobotnim.

Nasz Polski naród wziął Maryję do siebie. W naszej diecezji
mamy 40 parafii, które mają wezwanie maryjne. Maryja uczy nas
wierności Bogu, wypełniania woli Bożej. To jest wielka sprawa,
żebyśmy nie dali się okraść z wiary, tradycji maryjnej i z
tego wszystkiego co katolickie i polskie. Celowniki zachodnich
ateistów wymierzone są w nas. Nasze ocalenie jest w Maryi.
Matka Boża jako Królowa naszego narodu, powinna zostać z nami,
ale nie chce tego robić na siłę. Maryja nas prosi, dlatego my
jako ludzie wierzący spełnijmy to życzenie i bądźmy apostołami
Matki Bożej. Bądźmy apostołami, żeby to sanktuarium stało się
magnesem przyciągającym ludzi z całej diecezji – mówił podczas
homilii bp Ignacy Dec.

Eucharystia  sprawowana  była  w  intencji  wynagradzającej
Niepokalanemu Sercu Maryi za wszelkie zniewagi i bluźnierstwa.
Biskup  Ignacy  Dec  od  początku  tego  roku  w  każdą  pierwszą
sobotę  miesiąca  o  godz.  20.00  przewodniczy  Mszy  św.  w
Sanktuarium  Matki  Bożej  Fatimskiej  w  Polanicy-Zdroju.

6  maja  2017  roku  w  100.  rocznicę  Objawień  Fatimskich,  bp
Ignacy  Dec  ustanowił  Sanktuarium  Matki  Bożej  Fatimskiej  w
klasztorze Chrystusa Króla w Polanicy Zdroju, gdzie posługują
ojcowie  sercanie.  W  Sanktuarium  znajduje  się  figura  Matki
Bożej  Fatimskiej,  która  peregrynowała  przez  3  lata  we
wszystkich  parafiach  diecezji  świdnickiej.
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